


<p align="center">BY-LAW NO. 88</p> <p align="center">A BY-LAW OF THE CITY OF MIRAMICHI TO STOP UP AND CLOSE A PORTION OF HENRY STREET</p>	<p align="center">ARRÊTÉ N° 88</p> <p align="center">UN ARRÊTÉ DE LA VILLE DE MIRAMICHI AFIN DE BARRER ET FERMER UNE PARTIE DE LA RUE HENRY</p>
<p>The Council of the Municipality of the City of Miramichi, by the authority vested in it by Section 187 of the <i>Municipalities Act</i>, R.S.N.B., Chap. M-22, and amendments thereto, enacts as follows:</p>	<p>Le Conseil municipal de la Ville de Miramichi, en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'Article 187 de la <i>Loi sur les municipalités</i>, L.R.N.-B., chap. M-22, et les amendements afférents, édicte ce qui suit :</p>
<p>1. That the portion of Henry Street, in the City of Miramichi, in the County of Northumberland, Province of New Brunswick, more particularly described as follows:</p> <p>Beginning at a point on the southeasterly side of King George Highway, where said highway is intersected by the northeasterly boundary of property identified by PID 40168379; thence in a northeasterly direction along a prolongation of the northwesterly sideline of lands identified by PID 40168379 to the intersection with the southwesterly boundary of lands identified by PID 40162901; thence in a southeasterly direction along the southwesterly boundary of lands identified by PID 40162901 and lands identified by PID 40468134 to the intersection with the northerly boundary of Foran Street; thence in a southwesterly direction along a prolongation of the southeasterly side line of lands identified by PID 40468134 to the intersection with the northeasterly boundary of lands identified by PID 40168379; thence in a northwesterly direction along the northeasterly boundary of lands identified by PID 40168379 to the place of beginning.</p> <p>Being and intended to be that portion of Henry Street between the northwesterly boundary of Foran Street and the southeasterly boundary of King George Highway is hereby permanently stopped up and closed commencing on the date of the coming into force of this By-Law.</p>	<p>1. Que la partie de la rue Henry, dans Ville de Miramichi, du comté de Northumberland, province du Nouveau-Brunswick</p> <p>Partant d'un point sur le côté sud-est de la route King George, à son point d'intersection avec la limite nord-est du terrain portant le NID 40168379; de là vers le nord-est suivant le prolongement de la limite latérale nord-ouest du terrain portant le NID 40168379 jusqu'à son point d'intersection avec la limite sud-ouest du terrain portant le NID 40162901; de là vers le sud-est le long de la limite sud-ouest du terrain portant le NID 40162901 et du terrain portant le NID 40468134 jusqu'à son point d'intersection avec la limite nord de la rue Foran; de là en direction sud-ouest suivant le prolongement de la limite latérale sud-est du terrain portant le NID 40468134 jusqu'à son point d'intersection avec la limite nord-est du terrain portant le NID 40168379; de là en direction nord-ouest le long de la limite nord-est du terrain portant le NID 40168379 jusqu'à son point de départ;</p> <p>Cette désignation se voulant une description du tronçon de la rue Henry situé entre la limite nord-ouest de la rue Foran et la limite sud-est de la route King George, lequel tronçon est barré et fermé en permanence à la date d'entrée en vigueur du présent arrêté.</p>
<p>2. The Director of Public Works for the City of Miramichi may cause to be erected such barriers as he may</p>	<p>2. Le directeur des travaux publics de la Ville de Miramichi peut faire ériger les barrières qu'il jugera</p>

deem necessary to enforce the observance of this by-law.	nécessaires à l'application du présent arrêté.
3. ENACTMENT This By-Law shall come into effect on the date of the enactment thereof.	3. ÉDICTION Le présent arrêté entrera en vigueur à la date de son édicition.
READ THE FIRST TIME BY TITLE: February 28, 2013	PREMIÈRE LECTURE NOMINALE : le 28 février 2013
READ THE SECOND TIME BY TITLE: March 27, 2013	DEUXIÈME LECTURE NOMINALE : le 27 mars 2013
READ IN ITS ENTIRETY IN COUNCIL: March 27, 2013	LECTURE INTÉGRALE AU CONSEIL : le 27 mars 2013
READ THE THIRD TIME BY TITLE: March 27, 2013	TROISIÈME LECTURE NOMINALE : le 27 mars 2013
AND ENACTED: March 27, 2012	ET ÉDICTION : le 27 mars 2013


MAYOR/MAIRE


CITY CLERK/ SECRÉTAIRE MUNICIPALE

This instrument purports to be a copy of the original registered or filed in the	Exemplaire présenté comme copie conforme à l'instrument enregistré ou déposé au bureau de l'enregistrement du comté de
<u>Northumberland</u>	<u>Nouveau-Brunswick</u>
County Registry Office New Brunswick APR 12 2013	32571813
date/date	number/numéro